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Vrabel: ČR toleruje propagaci nacistických ideologií.
Nenávist vůči jinému národu se otočí proti nám

42tcen.com/entry/vrabel-cr-toleruje-propagaci-nacistickych-ideologii-nenavist-vuci-jinemu-narodu-se-otoci-proti-nam

Občanský aktivista Ladislav Vrabel pořádá setkání proti nacismu.
Proběhne před divadlem X10, kde se nově koná setkání ozbrojenců
ukrajinské skupiny Azov. Klub Endorfin akci zrušil. Vrabel připomněl pro
neČT24 ideový základ pluku a varoval před tolerancí neonacismu mezi
politiky a v mediích.

Pane Vrabele, co si myslíte o akci 3. útočné brigády pluku Azov v
Praze?

Ladislav Vrabel: Pokud u nás může veřejně nabírat neonacistický
(podle mě nacistický) pluk Azov lidi do války na Ukrajině, nevím, za jak
dlouho bude povoleno střílet osoby ruské národnosti na ulici a za jak
dlouho se pak dostane válka na naše území.

My si pořád myslíme, že se zvěrstva páchaná za 2. světové války
nemohou vrátit. Myslíme si, že jsme kultivovaní a že máme
společenské zřízení - politický systém moderního demokratického
právního státu, který nedovolí masové vraždy na základě etnické
příslušnosti. Myslíme si, že policie, státní zastupitelství a soudy ochrání
obyvatelstvo od cíleného masového násilí a vraždění. Že nás nikdo
nebude napadat.

No jo, jenže když my, náš právní systém, naši politici, policie, státní
zástupci a soudci tolerují propagaci nacistických ideologií a dokonce
mainstream sám píše články s protinárodnostním podtextem, ta
propagace nenávisti proti jinému národu, se otočí proti nám.

V posledních dvou letech společnosti připadá v pořádku schvalovat
šíření nenávisti vůči Rusům, okrádat je a dokonce oslavujeme nacisty,
kteří se dali dohromady na základě jediné myšlenky - etnicky čisté
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Ukrajiny. Tato nacistická ideologie stála za založením brigády Azov.

V Berlíně, Kolíně nad Rýnem, Rotterdamu a Bruselu bylo setkání s
Azovci zrušeno, v Praze nikoli. O čem to podle Vás vypovídá?

Asi viděli film Ukraine on fire od Olivera Stonea či dokumenty o
neonacismu německé DW či BBC.

Proč je podle Vás nutné proti podobným akcím protestovat?

Ve společnosti je určité malé procento psychopatů, kteří jsou ochotni
pro moc a peníze udělat cokoliv. Když tyto psychopaty necháme, aby
dosadili do vlády své lidi, aby si koupili média a ve společnosti vytvořili
strach postavit se proti nim, mohou najednou krást a vládnout bez
omezení. Kdo se proti nim postaví, bude zesměšněn, zastrašen,
ekonomicky zlikvidován. Když to nepomůže, bude zavřen do vězení
nebo zavražděn.

Jestli vám tohle nestačí, představte si, že by pak tito psychopaté mohli
kvůli svým mocenským zájmům v jiné zemi rozpoutat národnostní
nenávist, podporovat vznik neonacistických skupin, mohli by tyto
skupiny vyzbrojovat a jinak podporovat až do té doby, než se jim podaří
rozpoutat válku.

 
 


